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"Exodus" is an international publishing phenomenon--the towering novel of the
twentieth century's most dramatic geopolitical event. Leon Uris magnificently portrays
the birth of a new nation in the midst of enemies--the beginning of an earthshaking
struggle for power. Here is the tale that swept the world with its fury: the story of an
American nurse, an Israeli freedom fighter caught up in a glorious, heartbreaking,
triumphant era. Here is "Exodus" --one of the great best-selling novels of all time.
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英文原版

美国

广告狂人书单

埃及

传说

评论

作者像《辛德勒名单》一样重现二战前后的犹太人被屠杀的历史，一方面过于微观的悲
惨叙事试图引起读者的同情，另一方面，书里的几个正常人和很多欧洲国家好像都不怎
么喜欢犹太人。这是一个bug。

-----------------------------
典型米帝好莱坞式小说，开头写得很好，但是越到高潮，越掉到了那个俗套的圈子里。
不过有时候看书不是为了什么高深远大的目的，只是为了让自己心情愉悦充实。虽然知
道情节设计很琼瑶，却也乐得被作者骗。
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